

**Terms and Conditions:  
Emirates NBD Credit Card  
0% Installments Offer for Education Fee  
Payments**

**Offer Period**  
Offer valid till **31 December 2022**

**Qualifying Card**

This Offer is open to:

- All **Active** Emirates NBD Credit Cardholders **excluding** Corporate Cards
- Enrollment rights are reserved and solely determined by the Bank.

**Offer:**

Pay for **Education fees** with **Emirates NBD Credit Card** and repay it in **0% Installments up to 24 months**.

Education fee Payments	0% Installment Tenure	Onetime Processing Fee per transaction
AED 1000 & above	6 months	No Processing Fee
	12 months	AED 49
AED 5000 & above	24 months	3% of the amount

**0% Installment Plan Eligibility:**

- Qualifying Credit Cardholders have the option to convert their education fee payments, local/international into 0% Installments for 6, 12 & 24 months.
- Minimum transaction value of AED 1000 will be applicable for conversion into 6 or 12 months 0% Installment Plan and AED 5000 for 24 months 0% Installment Plan
- A **Onetime Processing Fee per transaction** will be applicable based on the tenure chosen
- Log in to your **Online Banking** or **Mobile Banking** App to convert your education fee

**الأحكام والشروط:**  
البطاقة الانتمائية من بنك الإمارات دبي الوطني  
عرض خطة التقسيط بدون فوائد 0% على دفعات رسوم التعليم

**فترة العرض**  
يسري العرض حتى **31 ديسمبر 2022**

- البطاقة المؤهلة هذا العرض متوفر لـ:
- جميع حملة بطاقات الائتمان النشطة من بنك الإمارات دبي الوطني باستثناء بطاقات الشركات
  - تبقى حقوق التسجيل محفوظة ومحددة من قبل البنك فقط .

**العرض:**  
ادفع قيمة رسوم التعليم باستخدام بطاقة الائتمان من بنك الإمارات دبي الوطني ثم سددها بشكل أقساط بدون فوائد 0% ولمدة حتى **24 شهرًا**

دفعات رسوم التعليم	فترات تقسيط خطة الدفع بدون فوائد 0%	رسم معالجة لمرة واحدة لكل معاملة
1,000 درهم فما فوق	6 أشهر	لا يوجد رسم معالجة
	12 شهرًا	49 درهم
5,000 درهم فما فوق	24 شهرًا	3% من قيمة المبلغ

- التأهل للإستفادة من خطة التقسيط بدون فوائد 0%:**
- يتمتع حملة بطاقات الائتمان المؤهلة بخيار تحويل دفعات رسوم التعليم المحلية / الدولية إلى خطة التقسيط بدون فوائد لمدة 6 و 12 و 24 شهرًا
  - شرط الحد الأدنى لقيمة المعاملة المتأهلة للإستفادة من خطة التقسيط بدون فوائد لمدة 6 و 12 هو 1,000 درهم، و 5,000 درهم لخطة التقسيط بدون فوائد 0% لمدة 24 شهرًا
  - سيتم تطبيق رسم المعالجة لمرة واحدة لكل معاملة بناءً على مدة التقسيط المختارة
  - سجل الدخول إلى حسابك على الخدمات المصرفية عبر الإنترنت أو عبر تطبيق الهاتف المتحرك لتتمكن من الإستفادة من عرض

payments to a 0% Installment Plan for 6 months.

- To convert education fee payments to 0% Installments for 12 or 24 months, call **600 54 0000**

**Emirates NBD** reserves the right, at its absolute discretion, to amend and/or supplement these Terms and Conditions at any time without any prior notification to the Cardholder. These **Terms and Conditions** are in addition to the standard **Emirates NBD Credit Card and Installment Plan Terms and Conditions**.

• تحويل دفعات رسوم التعليم إلى خطة التقسيط بدون فوائد 0% لمدة 6 أشهر

• لتحويل دفعات رسوم التعليم إلى خطة التقسيط بدون فوائد 0% لمدة 12 أو 24 شهراً، اتصل على **600 54 0000**

يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بالحق، ووفقاً لتقديره المطلق، في تعديل و / أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون الحاجة لتقديم أي إخطار مسبق لحامل البطاقة. تُضاف هذه الشروط والأحكام إلى الشروط والأحكام القياسية لبطاقة الائتمان ولخطة التقسيط من بنك الإمارات دبي الوطني.